
	  

	  

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Färjestadens 
segelsällskap den 25 februari 2015 

Närvarande 

Lars Rydeberg 

Patrik Hellström 

Gunnar Johannesson 

Anna Arnebjörk 

Lotta Diegmann 

Lars Ankarsand 

Mattias Ottevi 

Lars-Erik Holm 

 

§ 1. Ordförande 

Styrelsen beslöt att för ytterligare en period under våren utse Lars-Erik Holm till ordförande. 

 

§ 2. Inköp av jollar 

Tidigare, under 2014, hade beslut fattats av styrelsen att köpa tre nya optimistjollar, varav en 
skänkts till föreningen av en medlem.  Styrelsen beslöt  

att uppdra åt ungdomssektionen att inom ramen av 50 000 kronor köpa tre lämpliga jollar. 

 

§ 3. Röd-gröna skyltar 

Styrelsen beslöt att uppdraga åt Lars Ankarsand och Lars-Erik Holm att framställa de röd-
gröna skyltarna till sommarplatserna i anslutning till gästhamnen. 

 

 

 



§ 4. Inköp av frysskåp 

Eftersom grillningen vid måndagsseglingarna skall ombesörjas av deltagarna i seglingen 
behövs ett frysskåp för bl a korv och bröd  för att underlätta grillningen. Styrelsen beslöt  

att inköpa ett enkelt frysskåp. 

 

§ 5. Utvecklingsplan för 2015-2019 

Meddelades att Utvecklingsplanen, vars grunder utarbetades på utvecklingsdagen på Skansen, 
väntas bli färdig under början av mars månad. Styrelsen beslöt 

att behandla utvecklingsplanen vid sitt sammanträde i mars. 

 

Vid protokollet 

 

Lars-Erik Holm 

 

 

 

 

   

 

 


